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Förslag till beslut
Teknik- och exploateringsenheten får i uppgift att utreda alternativen till befintligt 
passersystem på återvinningscentralen.

Sammanfattning av ärendet
Nuvarande inpasseringssystem bygger på ett bom- och passerkortssystem för 
kommuninvånarna. Det är ett av många kommuninvånare ifrågasätt system då det uppfattas 
som omständligt i jämförelse med hur man gör i många andra kommuner. Systemet medför 
även en ansenlig årlig kostnad för hantering av passerkort och underhåll av tekniken. En 
fråga som man bör ställa sig är: Har vi verkligen det passersystem som är mest 
kostnadseffektivt i förhållande till smidighet för våra kommunmedborgare? 

Höjningen av avfallstaxorna i 2021 års budget räcker inte i sig för att vi skall få en ekonomi i 
balans över 3 år utan kräver även att vi genomför effektiviseringsåtgärder, helst utan att 
tappa i servicegrad till medborgarna. De höga hanteringskostnaderna för korten samt den 
kritik som förs fram mot bomsystemet gör att vi bör genomlysa nyttan av bommen i 
förhållande till kostnaden.

I och med att vi precis har haft en period där bommen varit trasig så bör vi ha skaffat oss 
erfarenhet kring konsekvenser av en återvinningscentral utan bominpassering. Så tajmingen 
är bra att göra denna utvärdering nu när personalen har det erfarenheten färskt i minnet.

Gunnar Mossberg
Tekniska nämndens ordförande 
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